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Ο διάβολος είναι ατσίδας και στα δύο
/ Θεολογία και Ζωή / Ορθόδοξη πίστη

ΤΑ ΟΝΕΙΡΑ

Πρέπει να δίνουμε σημασία στα όνειρα;

Ένα ερώτημα που μας απασχολεί συχνά. Μας απασχολεί εντονότερα, μετά από μια 
νύκτα που είδαμε κάποιο τρομακτικό όνειρο. Και -όχι σπάνια- μας συγκλονίζει το 
γεγονός ότι κάποιο όνειρο που είδαμε, βγήκε αληθινό! Τότε είναι που θεριεύει η 
πίστη μας στα όνειρα. Και σιγά-σιγά καταντάμε να τα θεωρούμε σίγουρες 
προειδοποιήσεις για το τί θα μας συμβεί στο μέλλον.

Πρέπει, λοιπόν, να πιστεύουμε στα όνειρα; (περισσότερα…)
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